
Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 103 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 103:
’’Vil ministeren sikre Folketingets Sundhedsudvalg fuldt indblik i processen 
vedrørende Rådet for Anvendelse af Dyr Sygehusmedicin (RADS) og at de
notater, der er udarbejdet af udvalget og fagudvalgene under RADS, gøres til-
gængelige for udvalget og offentligheden i almindelighed. Det gælder samtlige
notater - herunder notat vedrørende den netop besluttede udredning af gigt-
området?”

Svar:
Jeg kan henvise til mine svar på spørgsmål nr. 828 fra sidste folketingssamling 
og 67, hvoraf fremgår, at et af formålene med nedsættelsen af Rådet for An-
vendelse af Dyr Sygehusmedicin (RADS) er at skabe et potentiale for lavere 
indkøbspriser via udbud af lægemidlerne. Fuld fortrolighed om alt det materia-
le, der udarbejdes i RADS regi, herunder af de af RADS nedsatte fagudvalg, 
er en forudsætning for at opnå de bedst mulige prisrabatter fra industrien.
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